
Forældrenævnsmøde                    Læs mere om Forældrenævnet på SPRS.dk 

Onsdag d. 2. oktober 2024 kl. 18.00 - 19.30 
Mødet afholdes på lærerværelset. Der bliver serveret en let anretning af tapas forud for mødet. 

Tid Agendapunkt Indhold og mål for agenda Referat 

18.00 – 18.10 Velkomst  
v. Stina Bruun 

Intro til forældrenævnet, præsentationsrunde  
og start på dagens agenda. 

Ved første møde præsenterede vi os alle sammen for 
hinanden. 

18.10 – 18.20 Orientering fra Bestyrelsen 
v. Jeppe Berggren Høj 

Status om skolens aktiviteter og økonomi. Bestyrelsen bruger i øjeblikket tid på økonomi og især 
budgettet for 2025.  
Derudover er man i gang med at undersøge en masse 
ting vedr. et evt. byggeri på Frederiksvej 1-3. 

18.20 – 18.30 Nyt fra skolen 
v. Nanna Kofoed Øhrgaard 

Orientering:  
 
Planlagte Eramus+ studierejser i dette skoleår. 

7.-8. årgang har 24 elever i Lübeck i øjeblikket som er 
en del af en fondspulje vedr. et stærkere samarbejde 
på baggrund af Femern-broen. 
I uge 20 sender vi 30-40 elever afsted fra 5-6. årgang til 
Østrig i en uge. 

18.30-18.45 Klassekvotienter 
v. Nanna 

Drøftelse: 
Fordele og ulemper ved klassekvotienterne og deres 
betydning for valg af skolen 

Vi oplever en del uro på 3. 4. årgang når vi indskriver 
elever, derfor ønskede ledelsen en drøftelse af 
klassekvotientens betydning for valg af skolen. Det er 
tydeligt at lavere klassekvotient har betydning for 
valget af skolen, men når først man er på skolen 
betyder det ikke noget, så der blev talt meget om 
kommunikationen om hvorfor man evt. hævede 
klassekvotienten, og måske skulle man hæve til 22 
elever i bh. Klassen og så lave en flydende indskrivning 
til 24 elever i 3. klasse, så man nemmere kunne 
absorbere de nye elever og videregive den kultur vi har 
på skolen. Vi talte også om vigtigheden i at italesætte 
at der er en pædagog med i alle timer fra kl. 9.50, hvor 
man så har en normering der hedder 1-11/12. 

18.45-19.00 Klubben 
v. Johnnie 

Opfølgning på vores arbejde med klubben 
 
 

Johnnie fortalte om de forskellige tiltag, der er taget i 
klubben, som hovedsageligt handler om at få flere 
aktiviteter i gang, skrue ned for muligheden af diverse 
spillekonsoller og få kommunikeret mere om de mange 
ting klubben kan og gør. 



19.00 – 19.10 Forældresamarbejde 
v. Nanna  

Opfølgning: 
Hvordan finder vi vejen i det gode forældresamarbejde? 
Udvalg nedsat. 

Der er nedsat et udvalg som mødes første gang d. 22. 
okt. kl. 17. Udvalgets opgave er at støtte og spare med 
skolen om input til forældre-forældresamarbejdet. 

19.10 – 19.20 Nye emner i nævnet? 
v. Stina 

Debat: 
Hvilke emner skal Forældrenævnet arbejde med  
i dette skoleår?  

Der var ingen konkrete emner til fremtidige 
forældrenævnsmøder. Vi fortsætter arbejdet med 
forældresamarbejde. 

19.20 – 19.25 Valg af formand og 
næstformand 
v. Stina 

Hvem vil stå for møderne? Stina blev genvalgt som formand og Daniel blev 
genvalgt som næstformand. 

19.25 – 19.30 Eventuelt 
 

Her blev drøftet skærmtid i spisepauserne i 0. kl, og 
film ved fødselsdage,AI-indvirkning på skolen, 
Kildekritisksans som en del at dagligdagen, 
Tøjbyttebiksen i klubben for 6.-12 årige som er oppe 
og køre, kommunikation ud om at vi ikke er en mac-
skole, men at man kan købe andre computere, 

 


